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JEGYzorÖNyv

Szada Község onkormányzat Polgármesteri Hivatal tanácstermében 2014.
december 1 1 -én 1 6.00 órakor megtar1ott Képviselő-testületi ülésről.

Jeleu rarrnak: oroszi Sándor polgármester, Petrak Arpád alpolgármester, oroszi Sándor
(Szódás), Pintér Lajos, Tcjrök László, Verébné Nyerges-Kovács Rozália,
képviselők

Meghívottként ielen vannak: oroszi Péter bizottsági tag, Juhászné Bankó Zsóka Székely
Bertalan Művelődési Ház és Könyr,'tár vezetője, Kuthán Imréné adóügyi
előadó, Kopjás KaÍaIin igazgatási főelőadó, Szántó Helga műszaki ügyintéző,
Adorján Lea adóügyi előadó, Lőrinczy. orsolya művelódésszerv ező, WeiÍz.
Magdolna Székely Bertalan Egységes ovoda Bölcsőde vezetője' Nagyné
Pintér Erzsébet vezető óvónő helyettese, Eszesné Homonnai Agnes pénziigyi
főelőadó, Puskásné Fülöp Zsuzsanna pénzügyi főelőadó' Rezsabekné Kassai
Krisztina pénzügyi főelőadó, Drozdik Béla múszaki ügyintéző, Kosik
Vendelné, PáImai ZolÍárné védonő, Pollákné Tóth Judit igazgató-helyetes,
Kerékgyár1ó Tamás SZAK vezetője, Dr. Bántó Ferenc ügyvéd, Illés Szabolcs
Szada-Nova Nkft. ügyvezetője, Hegedüs András élelmezésvezető

Vécsey László országgyűlési képviselo
Jámbor Lajos jegyző
Czig1an Eva.jkv. vezető
Balog Mihályné pénzügyi vezető

Narrirend előtti pont:

- Község intézményvezetőinek beszámolója.

- Beszámoló a lejárt idejű határozatokról.

Napirendi pontok:

1. Napirendi pont
Rendelet tervezet Szacla Község Önkormányzat Képvise1ő{estületének a Szeruezeti és
Működési SzabályzaÍról szőIó 2l20l3 ' (02.14.) rendelet módosítására.
Előterjesztő: oroszi Sándor polgármester

2. Napirendi pont
Szakéfiői megbízásra vonatkozó ajanlat a Rákóczi u. építése kapcsán.
Előteriesztő: oroszi Sándor polgármester

3. Napirendi pont
Szerződés tervezet a Digi Távközlési és Szolgáltató Kft.-vel a térfigyelő kamerák
működtetéséhez kapcsolódóan.
Előterjesztó: oroszi Sándor polgármester
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4. Napirendi pont
Tájékoztató a védőnői szolgálat épületének kialakításáról.
Előterjesztő: oroszi Sándor polgármester

Polgármesteri táj ékoztatók

- Tá1ékoztatő az iskolai rnűÍiives spor1pálya megépítésére benyújtott pályfuatta|
kapcsolatban.

- HaÍározati javaslat ingyenes tulajdonjog átengedésre vonatkozó szerződések
j óvahagyásáról, aláírásaró1.

Jegyzői előterjesztések

- Tájékoztató a 2015. évi belső ellenőrzési tervről.

EGYEBEK

Kérelmek
Tójékoztatók

B iz ott s ági e I őt erj e szté s e k
Képviselői indínányok

Zárt ú|és keretében:

5. Napirendi pont
Az önkormányzati és intézményi dolgozók 2014. évi munkáj anak ér1ékelése.
Előterjesztő: oroszi Sándor polgármester

Szociális kéreImek

oroszi Sándor polgármester köszönti Vécsey László országgyűlési képviselőt, a Képviselő-
testületet, bizottsági tagokat, intézmény vezetőket és a meghívott vendégeket.

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 6 fő jelenlétével határozatképes, az ülést megnyitja.

A Képviselo_testület 6 fő igen szavazatÍaI ' e|lenszayazat és tartózkodás nélkül _ a napirendi
pontokat elfogadja.
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Napirend előtti pont:

- Község intézményvezetőinek beszámolója.

Pollákné Tóth Judit:Pályaválasztási sziilői értekezletet tartottunk november 17-én. Sok
iskola fogadta el a meghívásunkat' Gödollőről, Vácról, Aszódról
érkeztek vendégek. Voltak régi tanítványaink' akik bemutatták az
iskolát. A laluházban beszélgetéseken is részt vettek a végzőseint,
Gödö11őn kiállításon is voltak.
24-én tantestületi értekezletünk volt. KLIK-től kapott leladatot

oldottunk meg ezen az éfiekezleten. Az i'gazgatőnó PTT bemutatót

ta1tott. Folyamatosan megy a napló ellenőrzés.
Készülünk a karácsonyra, a gyerekek a faluházban Varga Edit
segítségével újrahasznosított anyagokból készítettek
karácsonyfadíszeket.
28-án jótékonysági vásárl rendeztünk az iskola tomatermében. A
gyerekek sok minderrnel készültek, sok adományt is kaptunk' Tar1ós

é1elmiszereket is.
Az aszÍa\ok bérleti díjának bevételéből egy kislány három havi
étkezését tudtuk biztosítani. Az egész iskola készül a karácsonyra.
Mobil planetariumot rendeltünk a tornateremben, ennek keretében egy
nagyon színvonalas előadást hallgattak meg a gyerekek.
December 7-én volt egy túra szakkör. Érdekes, új kezdeményezéssel
próbálkoztunk. Aranyosi Emőke vezetésével Bécsben, a bécsi vásáron
vettek részt a gyerekek kísérő tanárokkal. Örüliink annak, hogy
megkaptuk a szőnyeget a tomaterembe'

Weitz Magdolna: Novemberben beindult az új óvodában az élet. Az óvónénik és a dadus
nénik otthonossá tették a gyerekek számára a helyiségeket. Nem tudunk
mindenhol minden programot együtt véghezvinni, de igyekszünk
megvalósítani, hogy a fenti és a lenti óvodában is azonos proglamok
létre jöhessenek.
Idei évben is két lényképész yolt az óvodában. MáÍon nap környékén
libás napokat tartottunk a gyerekeknek, a nópszokásról iS ismeftettük a
gyerekeket.
Nagy jelentőségú vo1t az óvoda bál, 640 ezer Ft bevételünk volt az
óvoda bálból' a pártoló jegyekből \70 ezer Ft jött össze. Ezt a

csoportoknál szoktuk hagyni, amiből játékokat szoktak vásárolni. 730
ezer Ft-ér1 takarító gépet vettünk. 46.000,-Ft-ért nyomtatót vásároltunk,
a sószobára is szeretnénk fordítani'
Fakopáncs játékvásár iS volt mindkét óvodában, 130 ezet Ft hasznunk
vo1t belőle. Jutalékot kap az óvoda a vásárolt játékok utan. Sokan
segítettek anyukák a megrendeléSek összeírásában. A papírgyújtés
összegeit is szétoSZtottuk a csopoftokban.
Zsóka néni által szervezett kolompos előadáson vettünk részt. A fenti és

a lenti óvodábajött télapó. Karácsony előtt mindig a legszebb rajzokból
kiállítást szervezünk, aminek a szülők nagyon örülnek. A Napocska
csoport készül műSomal a falu és az óvodai karácsonyra is. 10-én

fópróbaként elszerepelték a műsort az idősek otthonában. Mai napon
balett előadáson vehettek részt a nagy csopoltosok a veresegyhazi
művelődési központban.
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Juhászné Bankó Erzsébet: Köszöntöm a jelen lévőket. Az Advent Szadán programunk
november 29-én indult el. Advent első vasárnapja előtt minden olyan
kézműves foglalkozást megtafiunk, ami a ház öltöztetéséhez
kapcsolódik. 20-án falukarácsony lesz, ahova mindenkit tisztelettel
meghívok.
A hétköznapi működésünket kicsit megsőríti, hogy nagyon sok a próba,
a rendkívüli összejövetel. Több fogadott rendezvény van. Szada
hírnevét öregbítik a következő műsorok: baba_mama akadémia elindult,
almárium sorozatban Varró Dani, aki a ma ismeÍt kofiars költők egyik
legjobbja, idősek napj a, ami nem sok települéSen van. Színház volt
ezúttal. A kolompos együttes zenéIt az időseknek'
A szombati késztilődéseket már nagyon vártuk, az előtéÍben'
nagJteremben szőIt a zene, sütőttiink, nagyon jó volt a hangulat.

Kerékgvártó Tamás: Tisáelettel köszöntök minden kedves jelen lévőt. Nálunk is az

adventi készülődés jegyében telt az elmúlt időszak. Az idősek nappali
klubjának tagjai mézeskalácsot Sütöttek, koszorúkat készítettek,
feldíszítették az inÍézményÍ, Katalin bált tar1ottunk. A karácsony hazat
12 főveI megtekintették Gtjdöllőn, a József AÍÍila szír'házba mennek
holnapi nap folyamán. Fontos, hogy a programok a Margita idősek
otthonával egyiitt folyik.
A 70. éven felüliek listájának összeállítása elkészült. Sajnos az országos
adatbazis nem naprakész. Összese.' 450 fő log csomagot kapni. A
meghívók a holnapi nap folyamán keriilnek kihordásra. Elmúlt és a
következő szombaton is intézményiink vállalrta az ügyeletet a vásározók
részére a mellékhelyiség biztosítása miatt.
Ké{em az élelmiszer bankot, hogy még az idei évben szeretnénk
nagyobb felajánlást kapni. December 30-ra kaptunk aj ánlatot a Penrry
részéről, de ez ügyben még visszajelzést várok.

Hegedüs András: A konyhába december 1-vel felvettünk még egy kolléganőt. Jelenleg 4
konyhalríny és három szakács dolgozik. Egyik kolléganónket beírattuk
szakács tanfolyamra.
Erre azéft volt szüksóg, mert megnőtt az éÍkezők létszáma, és a
zavartalan működéshez szükség van ennyi főre.
Megérkeztek az új gépek' köszönöm a képviselő-testületnek és a
vezetőségnek. Beszerelték őket, üzemelnek is. A mosogató géppel
sokkal nagyobb lett a kapacitásunk. A két új sütővel pedig a sütés
mellett a párolást is el tudjuk végezni. Igy sokkal korszerúbben tudunk
ételeket elkészíteni. A parolók tesztelése folyik, jelenleg kisebb
adagokban próbálj uk ki.
Előkerültek a hátralékok a befizetéssel kapcsolatban. Kimentek a
felszólítások, nagyon sokan reagáltak, ezzel a kintlévőségek száma
jelentósen csökkent' Vannak, akik nem reagáltak a felszólításra.
Nagyon köszönöm mindenki segítségét. Fontos, hogy kialakult az
iskolában és az 't1 óvodában a szállítás rendszere, ami eléggé
zokkenőmentes. A napi munkán kívül mi is besegítünk az adventi
készülődésben, segítünk a mézeskalács sütésben is.
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oroszi Sándor: Andráshoz kérésem, hogy jtjvő héten még szeretném látnr a
kintlévőségek listáját.

Hegedüs András: Minden szülő megkapta a tájékoztatást az átutalások azonosítására
vonatkozóan.

_ Beszámoló a lejárt idejű hatarozatokól'

Jámbor Lajos jegyző beszámo| a lejárt idejü határozatokról.

A Képviselő-testület 6 fő igen szavazattal _ el|enszayazat és tartózkodás nélkiil ' Jámbor
Lajos jegyző beszámolóját a lejárt idejű határozatokról elfogadja'

Napirendi pontok:

l. Napirendi pont
Rendelet tervezet Szada Község Önkormr{Lnyzat Képviselő-testütetének a Szervezeti és
Működési SzabályzatrőI szóló 2l20I3. (02. 14.) rendelet módosítására.
Előterjesztő: oroszi Sándor polgármester

oroszi Sándor rrolgármester: Választást követően és a nagyközségi cím lelvétele miatt

sztikségessé vált az önkormányzat szervezeÍj' és múködési

szabáIyzatémak aktualizáIása. Kérem a képviselőket, hogy a kiküldött
tervezetet fogadja el.

A Képviselő-testület 6 fő igen szavazattal ellenszayazaÍ és tar1ózkodás nélkül Szada
Község Önkorm ányzaÍ Szervezeti és Működé si SzabáIyzaÍfuól szóló 2lzot3. (02.14.)

önkormányzati rendelet módosításáról szóIó 6/2014. (x[.12.) rendeletet megalkotja az
alábbiak szerint:
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Szada község Önkormányzat Képviselő-testülete
612014. (XII.12.) rendelete

Szada község Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabá|yzatáről
sző|ő 2l20l3. (02.t4.) önkormányzati rendelet módosításáról

Szada község Önkormányzata az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés d) pontj ában

meghatározott feladatkörében e|járva a Magyarország helyi önkormányzatairől szóló 2011.

évi CLXXXIX. törvény 143. $ (4) bekezdés a) pontjában kapott felhatalmazás a|apján a

következőket rendeli el:

1.S

Szada község Önkormányzata Szervezeti és Működési SzabályzalárőI szőlő 212013. (02'1'4)
önkormányzati rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 1. $ az alábbiakban módosul:

Szada Nagyközség Önkormány zata az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés d) pontjában
meghatáÍozott feladatkörében elj árva a Magyarország helyi önkorrnányzatairó| szóló 2011.
évi CLXXXIX. törvény 143. $ (4) bekezdés a) pontjában kapott felhatalmazás alap1fu a
következőket rendeli el:

2.$

II. FEIEZET
ÁLralÁNos RENDELKEZÉsEK

(1) Az SZMSZ rendelet 2. $ /2/ pontja az alábbiakban módosul

Az önkormányzat hivatalos elnevezése: Szada Nagyközség Önkormanyzata
Székhelye: Szada, Dózsa György út 88.

(2) Az SZMSZ rendelet 2. $ l3l pontja az alábbiakban módosul

Az Önkormányzat működési területe: Szada Nagyközség teljes közigazgatási területe.

3.$

Bizottsáeok

Az SZMSZ rendelet 55' $ l2l ponÍja az alábbiakban módosul.

A Képvise1ő-testület döntéseinek megalapozottságát széles társadalmi egyeztetéssel kívánja
biztosítani.
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4.S

Az SZMSZ rendelet 56. $ (1) bekezdés (c) pontj a hatályát veszti.

s.s
W. FEJEZET

PoLGÁRMESTER ÉS A JEGYZÓ

(1) Az SZMSZ rendelet 59.$ /3/ bekezdés hatályát vesztr

(2) Az SZMSZ rendelet 59. $ l4l bekezdés az alábbiakban módosul.

A polgármester minden hét csütörtöki napjan fogadóóÍát taft a Polgármesteri Hivatalban
fogadóóra minden csütörtökön 9-15-ig.

6.$

A KÉPVISELO_TESTÜLET HIVÁTALA

Az SZMSZ rendelet 63. $ /4/ bekezdése hatályát veszti.

7.S

A Képviselő_testület közéleti táiékoztató havilapia

(1) Az SZMSZ rendelet 65 $ (2) bekezdése az alábbiakban módosul.

A lap kiadásával kapcsolatos tulajdonosi jogokat Szada Nagyközség
Önkormányzatának Képviselő-testülete gyakorolj a.

Különösen: - megbizza a lap felelős szerkesztőjét
- gondoskodik a lap kiadásáról és a múködés alapfinanszírozásaról
(óves költségvetési rende1etében)

(2) Az SZMSZ rendelet 65 $ (3) bekezdése az alábbiakban módosul.

A lap felelős szerkesztőie:
- gondoskodik a lap havonta tör1énő megjelenéséről
- koordinálja a szerkesztő bizottság munkáját
- legalább két hónapla előre tekintve tervezi a lap tarlalmát
- együtrmúködik az intézmérryekkel és vállalja az Önkorminyzal biZottságai
által megállapított állandó rovatok taftalmas feltöltését, igényes megjelenését
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8.$

Záró rendelkezések:

(1) A rendelet további rendelkezései változatlanul hatályban rnaradnak.

(2) Ez a rendelet a kihirdetés napiát követő nap lép hatályba. Kihirdetéséről a jegyző
gondoskodik a helyben szokásos módon.

Szada.2014. december 1 1.

2. Napirendi pont
SZakéltői megbízásra vonatkozó ajánlat a Rákóczi u. építése kapcsán.
Előterjesztő: oroszi Sándor po1gármester

Drozdik Béla: A testület úgy foglalt állást, hogy kérjiink be legalább még két
igazságügyi szakértői vélemén1.t. Ezt követően döntene a testület a
továbblépésről.

Oroszi Sándor: Megterveztettük a Rákóczi út építését, ahol 21. századi utcaképet
szeretnénk ide varázsolni. Az utcában régi építésű lakóházak is vannak,
az út és közműépítés tervezéSe során problémaként jelentkezett a
lakóházak helyzete. Sérülhetnek a kivitelezés sorár-r. Ezér1 kér1űnk és
kaptunk szakér1ői ajanlatot' Mivel további problémák merültek fel,
szükséges még szakértőt bevonni. Nem akarunk kártéÍítéSi pereket.

A Képviselő{estület 6 ő igen szavazattal - ellenszavazat és tar1ózkodás nélkül _ a következő
határozaÍothozzu' 

,rr/2!14. (12.11.)számú Képviselő-testületi határozaI:

Szada Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2111 Szada,
Rákóczi u. útépítéséIe vonatkozóan további szakértői ajánlatokat
kér.

Az ajánlatok beérkezését követően a Rákóczi u. építését
ismételten targyalj a.

Felelős: oroszi Sárrdorpolgármester
Határidő: lolyamatos

ka
I iegyzii Itt
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3. Napirendi pont
Szerződés tervezet a Digi Távközlési és Szolgáltató Kft._vel a térfigyelő kamerák
miiködtetéséhez kapcsolódóan.
Előteliesztő: oroszi Sándor polgármester

Jámbor Laios:

C)roszi Sándor:

A térfigyelő kamerák kiépítésre kertiltek az elmúlt időszakban. DI-GI
kábeleken érkeznek be a jelek. Amikor a Kft-vel elkezdtük a

tárgyalásokat, felvetődött, hogy megállapodás formájában rögzíteni
kellene, hogy milyen költségekeÍ Íakar aháI.ózaÍ használata'

Véleményem szerint a tervezet még egyeztetést igényel' Készült egy
aj ánlat, mely alapj án csatlakozási pontonként négy ezer forintér1

biztosítják a jelek ide jutását, cserébe szeretnének reklám felületet a

lapunkban, és a honlapon'

A Maxroad Kft. adott ajánlatot 6 db téfigyelő kamera működésére
figyelmeztető, valamint 2 db Yigyázz gyerekek! KRESZ tábla
kihelyezésére, mely bruttó 132.855,-Ft.

A Képviselő-testület 6 lő igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül _ a következő
haIÍxozatot hozza:

17 41201 4. ( l 2. 1 1') számú Képviselő-testületi határozat:

Szada Község Önkormányzat Képviselő-testü1ete a Maxroad
Kft_től (2600 Vác, Somogyi u' 48.) megrendel 6 db térfigyelő
kamera mtiködésére figyelmeztető, valamint 2 db ,,Yigyázz
gyerekek !'' KRESZ tábla kihelyezését.

A Képviselő-testület . a táblák és a kivitelezési munkálatok
104.61O,-Ft + AFA' összesen 132.855'-Ft (azaz
sziízharminckétezer_nyolcszázötvenöt forint) költségét az
Önkormányzat 2013. évi költségvetésének pénzmaradványa
terhére az Önkormányzat 214. évi költségvetésében biztosítja.

Felelős: oroszi Sándor polgármester
Határidő: azorrrral
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Napirendi pont
Tájékoztató a védonói szolgálat épületének kialakításaró1'
Előteriesztő: oroszi Sándor polgármester

oroszi Sándor:

4.

Az idősek otthonának régi épületét (Szabadság út) az onkormányzat
téIítéSmentesen a Magyar Allamtól kötelező önkormányzati feladat
ellátására megkapta.
Az elképzelések szerint a védőnői szolgálatot, illetve a későbbiek során
hazi gyermekorvosi ellátást szerettünk volna kialakítani' Időközben
felmerült arrnak lehetősége, hogy a jelenlegi Szociális Alapellátó
Központ épületébe legyen elhelyezve a védőnői szolgálat és a
gyermekorvosi ellátás, és a szociális alapellátás kerüljön a Szabadság
úti épületbe.

A Szociális alapellátó épn|ete pályázati pénzből lett felújítva. A
páIyázaÍ 5 éves lenntanáSi kötelezettséget ír elő. Ez az ldő 2016. év
végén jár Ie. A pályénat kiírójával egyeztettünk, van lehetőség más
kötelező önkományzati feladat épületen belrili elhelyezésére' ha az
eddig abbarr az épületben megvalósult feladat (szociális ellátáS) máShol
kerülne elhelyezésre.

Amerrnyiben a szociális alapellátó épülete alkalmas a védőnői szolgálat
és a házi gyermekorvosi rendelő kialakítására nem túl nagy anyagi
ráfordítással, cé1szerÚi lenne a tevékenység cseréjét megvalósítani.
Tájékoztatom a képviseló-testületet, hogy a védőnői Szolgálat
épületének kialakítására készíttettünk terveket, az épület átalakítáSára
vonatkozó engedélyezési eljárás megindult.
Mérlegelendő, hogy a védőnői szolgálatot melyik épületben alakítsuk
ki.

Amenrryiben a SZAK jelenlegi épületében, akkor szükséges a
képviselő-testüleÍ haÍátozata, mellyel lehetőség nyílna az épület
cseréj ének engedé |yezLetésére '
Ennek kapcsán még tárgyalásokat folytatunk a házi orvosokkal és a
védőnőkke1.

Átalakításokat kellene végrehajtani mindkét épületen. Úgy döntött a
testület, hogy elnapoljuk a kérdést' költségkímélően és mindenki
megelégedésére újra logjuk targyalni. Addig minden érintettel
felvessziik a kapcsolatot.
Mindettől Íiiggetleniil megkérjük az engedélyeztetést?

Véleményem szerint igen'Török László:
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A Képviselő-testület 6 fő igen szavazaÍtal _ e|lenszavazaÍ és tar1ózkodás nélkül _ a következÓ
baÍározaloÍ hozza'.

I7 512014. (12.1 1.) számú Képviselő-testülett haIározaÍ:

Szada Község Önkományzat Képviselő-testülete megvizsgálja
annak lehetőségét, hogy Szada Község Szociális és

Gyermekjóléti Alapszolgáltatási Központ Épületében a védőnői
e1látáS targyi feltételei milyen módon alakíthatóak ki.

A Képviselő-testÍilet felkéri a Polgármester1, hogy a döntés
előkészítéséhez a sziikséges szakhatóságok előzetes véleményét
szerezze be.

Fele1ős: oroszi Sándorpolgámester
Határidő: azormal

Polgármesteri tájékoztatók

_ Az Önkományzat tulajdonában lévő Szada 254713. hrsz. ingatlan 39150 tulajdoni
hanyadanak ér1ékesítése'

oroszi Sándor: Szada Nagyközség Képviselő-testülete a 12112014. (09.08.) számú
batttrozatával az Önkormányzat tulajdonában lévő Szada 254'713 hrsz-u
ingatlan 39/50 tulajdoni hányadának nyilvános pályrázaton történő
értékesítéséről döntött.
A pályázat kiírásra és elbírálásra került, az érvényes és eredményes
pályfuat nyeftese a Szada Streamside Kft.
A nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. törvény alapján a pályélzaÍ|
ajánlatot a magyar állam elővásarlási jogával kapcsolatos döntés céljából a
Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrl' Ingó és Ingatlan Vagyonért Felelős
Főigazgatósága részére megküldtük, aki nem élt elővásárlási jogával.

Kérem a Képviselő-testületet, hogy haIalmazzon fel a vételi jogot biztosító
szerződés aláírástxa.

Vécsev Lász|ó: A terület 11/50-ed tészben az Imoprojekt Global Kft. tulajdona. Eá a
lejlesztést akkor van ér1elme végre hajtani, ha az egész területre van. Ha a
cég nem hajtja végre a beruházást' 62 millió Ft'ot ki kell Íizetniük' Most
opciós szerződést kötünk, ha a cég 2016. június 19-ig nem Ltozza a
beruházókat, aklk az egész területet megcsinálják szállodával, stb. akkor a

befizetett összeget elbuki a.

Ha ebbe a területbe ilyen életet tudunk vinni, nagyon nagy előrelépést
jelentene.

oroszi Sándor:
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A Képviselő-testület 6 fő igen szavazattal _ ellenszavazat és tartózkodás nélkül _ a következő
haÍároz'aloÍ hozza''

17612014. (12. i 1.) számú Képviselő-testületi határozat:

Szada Község Önkormányzat Képviselő-testülete M
Önkormányzat tulajdonát képező Szada, 254'113 ' hlsz. alaÍt
nyilvántar1ott, 1 ha 9139 m2 területű ingatlan 39150 hányadát
értékesíti a SZADA STREAMSIDE Ingatlanforgalmaző KÍ\.
(1112 Budapest, Brassó u. 42.) részére.

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgáttttestert a vételi
jogot biztosító szerződés aláírására.

Felelős: oroszi Sándorpolgármester
Hataridő: azonnal

Tájékoztató az iskolai műfiives spor1pálya megépítésére benyújtott páIyázatÍa!

kapcsolatban.

Oroszi Sándor: A Szadai Spor1 Egyesület és az önkormányzat páIyázatoÍ nyújtott be az
iskola udvaron találhatő aszfa|t pá|ya mű{iives pá|yává alakitásara
vonatkozóan az MLSZ-hez. A páIyázaÍon a műfiives pálya építésére
vonatkozóan nyer1ünk támogatást. A pálya megépítését az MLSZ a
jelenlegi feltételekkel 2015-16-17 . évre tudja biztosítani. Amennyiben
az önkormányzat a pálya építéséhez szükséges forrás összegének 70 %'
át társasági adóból tudja biztosítani, a beruházás már a jövő év
lolyamán megvalósulhat. Enrrek kapcsán a társasági adóképességgel
bíró szadai cégekkel felvettük a kapcsolatot, az egyeztetések ígéretesen
haladnak.
Reményeink szerint sikerül a műfüves pálya megépítéséhez szükséges
közel25 millió Ft_ot a cégek közremúködésével biztosítani.

- HaÍározaÍi javaslat ingyenes tulajdonjog átengedésre vonatkozó szerzodések
.ióváhagyásáról, a[áírásaról.

oroszi Sándor: A Földhivatali bejegyzéshez az Önkormányz aÍ javara történő ingyenes
tulajdonjog átengedés esetében is sziikséges a Képvise1ő-testület döntése.
Az el1árás megkönnyítése érdekében az elóző Képviselő-testület hozott
egy döntést, melyben jóváhagyott minden olyan szerződést, mely az
Öntormányzat j avára történő ingyenes tulajdonjog átengedéSt tartalmazott.
Továbbá felhatalmazta a polgármestert, hogy minden olyan szerződés
kapcsán eljárjon, melyben az Önkormány zat javira engedik át a
tulajdonjogot.
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A Képviselő_testület 6 fő igen szavazattal - el|enszayazaÍ és tar1ózkodás nélkül _ a következő
batározaÍoÍ hozza'.

1 7 7 l 201' 4. ( 1 2. 1 1 .) számú Képviselő-testületi haÍár ozat:

Szada Község Önkormányzat Képviselő-testülete 2014'
december 12. nap1átőlr jóváhagy minden olyan szerződést, mely
az Önkormányzat javára tör1énő ingyenes tulajdonjog átengedést
tat1',almaz.

A Képviselő+esttilet felhatalmazza a Polgámestert. hogy 2014.
december 12. nap1át követően azon szetzódések kapcsán,
melyekben az Önkormányzat javára engedik át a tulajdonjogot
eljárjon, és azokat aláítja.

Felelős: oroszi Sándorpolgármester
Határidő: azorrnal

Székely Bertalan Háztető javítására beadott ajánlat.

oroszi Sándor:

Drozdik Béla:

Kérem Drozdik Béla múszaki iroda vezetőjét, hogy a napirend kapcsán
táj ékoztassa a Képviselő{estületet.

Az elmúlt két hét időjárása megtette hatását. A Székely Bertalan haznál
beazás tör1ént. Törött, repedt cserepek cseréje, valamint részleges eresz
cSatorna cseréie szükséges.

A Képviselő-testület 6 fő igen szavazaÍlal _ ellenszavazat és tar1ózkodás nélkül a következő
haÍtLrozatot hozza:

1 7 8 l 20 1 4. ( 1 2. 1 1 . ) számú Képviselő-testületi hatát o zat:

Szada Kcizség Önkormányzat Képviselő-testülete a Szada,
Székely Ber1alan u. 22. szám alatti, önkormányzat tulajdonában
lévő Székely Bertalan Ház tető javításával a beérkezett árajánlat
alapjfu megbizza a P-varázs Kft-t (2100 Gödöllő' Fúzfa u' 25.).

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási
szerzódés aláirására, a kivitelezési munkálatokra a 79.500,-Ft +

ÁFA összeget az Önkormányz at 2Ol3. évi költségvetésének
pénzmaradvénya terhére a Önkormányzat 2014' évi
költségvetésében biztosítja.

Felelős: oroszi Sándorpolgármester
Határ'idő: azonnal
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Szilas TV aiánlata.

Oroszi Sándor: A korábbi egyeztetéseknek megfelelően javaslom, hogy a Szilas TV-vel
az együttműködési megállapodást szüntessiik meg,.a szolgáltatásai
2015. január 1-től nem kívánjuk igénybe venni.
A Régió + televízióval halározatlan idej ti szeződésünk van, velük
folyamatosan egyeztetünk az események, rendezvények felvételéről,
sugárzásáról.

A Képviselő-testület 6 fő 1gen szayazattal _ el|enszayazaÍ és tartózkodás nélkü1 _ a következő
határozaÍoÍ hozza'.

1 1 9 l 20 1 4. ( 1 2. l 1 . ) számú Képviselő-testrileti haÍározat:

Szada Község Önkormányzat Képviselő{estülete a Szilas TV
(2145 Kerepes, Bajcsy-Zs. u. 90.) szolgáltatását aZ

Önkormányzat sziikös költségvetésére tekintettel 2015. j anuar
01-jei hatállyal nem kívánj a igénybe venrri.

Felelős: oroszi Sándorpolgármester
Határidő: azonnal

Filinna Kft. kérelme

oroszi Sándor: A Filinna Kft. azzal a kérelemmel fordult a Képvise1ő-testülethez, hogy
járuljon hozzá a 4333120. hrsz. alatt lévő terület albetétesként történő
megosztásához. A Kft. 2015. éV elejétől fejlesztést kíván kialakítani a
töltőá1lomás területén. Önálló szélgenerátorral működő energia ellátását
kívánj a biztosítani a töltőállomás számára. Ebhez kapcsolódóan
elektromos tciltőpontok kialakítását tervezik járművek szám(lra a
töltőállomás területén. A fej lesztésekhez pá|y ázali és kedvezményes
banki fonásokat is igénybe kívánnak venni.
A fejlesztések megvalósításához a töltőállomás önálló helyrajzi számon
történő feltüntetéséhez lesz szükség annak biztosítékként tcjrténő
igénybevéte1éhez.

Egy éve mal elutasítottuk a Filinna Kft. kérelmét. A bérleti
szerződésnek tartalmaznta kell, hogy tudomásul veszi az önkortnányzat,
hogy fejlesztést hajt végre' Az albetétet nem terhelheti meg, tisÍába
kell temi a bérleti szerződést mindenképpen. Nehogy az tör1énjen, hogy
egy beruhazást végre hajt.
A bérleti szerződésben volt egy olyan pont, hogy ha felmondjuk a
bérleti szerződést, akkor eredeti állapot helyreállítása tör1énjen.

Ugyanennek kell tör1érrnie ez esetben is.

Vécsey László:



Dr. Bántó Ferenc:

oroszi Sándor:

Vécsey László:

oroszi Sándor:
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Ha az eredeti állapotot állítják helyre' megszúnik a bérlemény bármi
miatt, és neki a felépítményt el kell távolítani, a bank jelzálog jogával
teljesen friggő kellemetlen helyzet alakul ki a bérlő és a tulajdonos
között. Körbe kellene járni, jelzálogjog kerül rá, ennek jogosultja
pénzhitel intéZet.

Ez esetben még módosítással sem tudjuk engedélyezni.

Nem tudjuk, hogy mik a szándékok.

A döntést el kell halasztani, meg kell vizsgálni a szerződést, hogy
egyáltalan je1zálogot tehet-e rá.

A Képviselő-testület 6 fő igen szayazatIal - ellenszayazat és tar1ózkodás nélkül _ a következő
haÍároz'aÍoÍ hoz'za''

\8012014' (12.lI ') szám'í Képviselő-testül eti haÍátozaÍ:

Szada Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Filinna Kft.
Szada, 4333l20. hrsz. alatt lévő önkormányzati ingatlan
albetétesként töfténő megosztási kérelmét ügyvéddel tör1ént
egyeztetést köVetően újra tárgyalja.
elutasítj a, ahhoz nem 1árll hozzá.

Felelős: oroszi Sándorpolgármester
Határidő: folyamatos

Elektromos művek ügye

oroszi Sándor: Az Elmü HáIőzali KÍi. megkereste önkorrnányzatunkat hogy a
korábban megkötött Együttműködési Keretmegállapodásunk néhány
pontj át korrigáljuk és az intelligens közvilágítási vezérlési rendszer
,,pilot projekt'' kialakítása során történő együttmríködésre vonatkozó
pontokkal kiegészítsiik.

A Képviselő-testület 6 lő igen szayazattal ellenszavazat és tar1ózkodás nélkül - a következő
halá:rozatot hozza:

1 8 1 l 20 1 4' ( i 2' 1 1 .) számú Képviselő-testül eÍi batár ozaÍ'.

Szada Község Önkormányzat Képviselő'testül eÍe felhatalmazza
a Polgármester1, hogy az Elmü Hálózati Kft-vel a módosított
Együttműködési Keretmegállapodást aláírja.

Felelős: oroszi Sándorpolgármester
Határidő: azonnal
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- Tájékoztató a 2015. évi belső ellenőrzési tervről.

Jámbor Laios: Az Önkormányzatnak a kovetkező évre vonatkozóan belső ellenőrzési
tervet kel1 készítenie. Kérem a Képviselő-testületet, hogy fogadja el az
e1őterjeszÍést ere vonatkozóan.

A Képviselő-testület 6 fő igen szavazattal _ ellenszavazat és tartózkodás nélkül - a következő
haÍározaÍot hozza'.

1 82 l 20 1 4' ( 1 2. 1 1 .) számú Képviselő-testül eÍt határ ozaÍ'.

Szada Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. évi
belső ellenőrzési tervet megismefie' tudomásul veszi'

Felelős: oroszi Sándorpolgármester
Határidő: azonnal

EGYEBEK

Dr. Kiss Gersely:

oroszi Sándor:

Dr. Kiss Gersely:

oroszi Sándor:

Dr. Kiss Gergely:

Szadai lakosként egy olyan problémaról szeretnék beszélni, amiről
tudna, szeretném' ha lerrne hivatalos foganatja. Szada' Margita térség
úthálózatának lejlesztése kapcsán felmeriilt, hogy 3O-as övezetben
száguldoznak sokan. Megnőtt az átmenő forgalom is. A Margita
utcában varr fekvő rendőr a lakosság közös munkáj ának köszönhetően,
az önkormányzat engedélyével. A Margita térségben közel 100
kisgyerek él, roppant veszélyes, főként a tavaszi, nyári időszakban. azt
szeretnénr' ha meg tudnánk ezt oldani valamilyen módon. Nagyon nagy
méfiékű gyorshajtás van. Van egy kocsma is a környéken, ittas emberek
járkálnak, ami plusz baleseti fonás lehet.
Pazsaki - Csapás u. a fő probléma.

Megnézzük a lehetőségét a Pazsaki úton fekvő rendőmek, a testiilettel
megbeszéljük a költség tényezőket. Csapás úton van két fekvő rendőr,
nem gondo1om, hogy oda telepítünk.

Többen megkerestek, hogy annyira hangosak az autók, hogy pihenni
sem tudnak.

Meg kellene tudni, hogy hova szeretnék a fekvő rendőr't telepíteni'
kérleL ennek koordiná]ásában '

Másik, hogy az iskola kinőtte kereteit. Az új óvoda elkészült, szükség
van több mindenre. orrnantól kezdve, hogy a fiatalokat a községben
tafisuk, a fiatalok máshol keresnek szórakozási lehetőségeket. Az új
iskola lehetósége, spoft egyestilet élet lehetősége. Szeretnék segíteni a
kapcsolat rendszereimmel. Nagyon jó ötletek felmerültek, remélem,
hogy a közeljövőben ezek megvalósulnak. Bármi módon állok
rendelkezésüke, ha elő tudom az igyet segíteni. Az iskolrí,rrál a reggelí
és déli parkoló helyzet kezd megoldatlanná válni, Gondolom, hogy
hosszú távon ha lenne másik iskola, akkor ez is mego1dódna.



oroszi Sándor:

Vécsev László:

Oroszi Sándor:

Dr. Kiss Gerqely:

0roszi Sándor:
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Köszönjük az észrevételt.
Az úi iskolára már elkészültek a teruek, kétem Vécsey László
országgyűlési képvíselot, hogy mondjon erről néhány szót'

Dolgozunk rajta.

Pénz kérdés.

Köszönöm szépen, hogy meghallgattak.

A Képviselo-testület személyi összetéte1ének v álÍozásáva| sziikséges a
Szada Nova Településfej lesztési Nkft' taggytilésébe 2014. október 3 1. -
2019. október 3 1 -ig terjedő időszakra alapítói képviselőket delegálni.
Kérem a Képviselőket, hogy a de1egáltakró1 döntsön'

A Képviselő-testület 6 fó igen szavazattal _ ellenszavazat és tartózkodás nélkiil a következo
határozalol hozza:

18312014. (12.1 1 .) számú Képviselő-testül eÍi határozat'.

Szada Kcizség Örrkormányzat Képviselő-testülete a Szada Nova
lelepülésfe jlesztési Nkft. taggyűlésébe 2014. október 31{ől
2019. október 3 1-ig a következő alapítói képviselőket delegálja:

oroszi Sándor (polgármester) alapítói képviselő
oroszi Sándor (Kossuth L' u. 8.) alapítói képviselő
Petrák Árpád alapítói képviselő

i'*:T i?i:ilÍ:i'ÍLiiilfi ::.
Verébné Nyerges-Kovács Rozália alapítói képvise1ő
Vrabély Balazs alapítói képviselő

Felelős: oroszi Sándorpolgármester
Határidő: azonnal

Az ülés 18.30 órakor záÍ ülés keretében folvtatódik.

KmL


